

Circular No. (19) 2020

تعميم رقم (19) لسنة 2020

Date: 8th April 2020

التاريخ: 8 أبريل 2020

To All Private Healthcare Facilities

إلى جميع مؤسسات الرعاية الصحية الخاصة

Sub: Extension of Temporary Suspension of Elective, Non - Emergent Medical Services and Procedures in at all Private Healthcare Facilities

الموضوع: تمديد فترة التوقف المؤقت عن تقديم بعض الخدمات والاجراءات الطبية غير الضرورية في جميع المؤسسات الصحية الخاصة

Based on Resolution No. (40) for the year 2020 to close some private establishments in order to prevent the spread of the emerging Corona Virus (COVID-19) issued by the Minister of Industry, Trade and Tourism, especially the first article, paragraph (5) which states that: ((The establishments that provide health services in which a circular is issued by the National health Regulatory Authority)).

بناء على القرار رقم (40) لسنة 2020 بغلق بعض المنشآت الخاصة احترازا لمنع انتشار فيروس كورونا المستجد (COVID-19) والصادر عن وزير الصناعة والتجارة والسياحة وعلى الأخص المادة الأولى الفقرة (5) والتي تنص على: ((المنشآت التي تقدم الخدمات الصحية التي يصدر بها تعميما من الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية)).

The authority announces the extension of the period of Circular No. (15) for the year 2020 regarding Temporary Suspension of Elective, Non - Emergent Medical Services and Procedures in Dental, Dermatology, Aesthetic, Plastic Surgery and Alternative Medicine Services at all Private Healthcare Facilities and the extension of period of circular No. (18) In regards to Temporary Suspension of Elective Medical Services and Procedures in treatment of infertility at all Healthcare Facilities until the 23rd of April 2020.

تعلن الهيئة عن مد فترة العمل بالتعميم رقم (15) لسنة 2020 بشأن التوقف المؤقت عن تقديم بعض الخدمات والاجراءات الطبية غير الضرورية في الاسنان والجلدية وجراحات التجميل وبعض خدمات الطب البديل في جميع المؤسسات الصحية الخاصة، وكذلك مدة فترة العمل بالتعميم رقم (18) بشأن التوقف المؤقت عن تقديم الخدمات والاجراءات الطبية غير الضرورية في علاج تأخر الإنجاب في جميع المؤسسات الصحية وذلك حتى 23 أبريل 2020م.

This circular shall be effective as of Thursday, 9th of April 2020.

يُعمل بهذا التعميم بدءا من الخميس الموافق 9 أبريل 2020م.

الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة
الرئيس التنفيذي